
Van: brigitta scheepsma 
Verzonden: donderdag 25 maart 2021 10:00
Aan: Griffie Tytsjerksteradiel 
Onderwerp: vragen voor het vragenhalfuurtje

Beste griffie

Hieronder vragen voor het vragenhalfuurtje:

Vraag over baggerstort in het Djippe Gat
 Klopt het dat er weer bagger gestort wordt in het Djippe Gat? 
 Is het Djippe Gat en omtrek sowieso wel geschikt als –mogelijke, toekomstige - 

recreatielocatie? Zijn er gezondheidsrisico’s  door de baggerstort, ook de stort in het 
verleden? 

 Heeft de baggerstort gevolgen voor het gebied? 

Met groet
Brigitta Scheepsma
GroenLinks


